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Interpelacja
Zakres usług oferowanych radnym przezBiuro Rady Miejskiej

Szanowni Państwo,

Biuro Rady Miejskiej 3 grudnia 2019 odmówiło przygotowania projektu uchwały dot. ograniczenia

smogu w Łomiankach. Ponadto pracownicy UM odmówili udzielenia pomocy grupie radnych w

przygotowaniu wniosku formalnego na sesję 19 grudnia 2010, w wyniku wniosek o zmianę projektu

uchwały budżetowejna rok 2020 zawierał błędy utrudniające jego realizację.

Moja prośba o podanie zakresu usług i wsparcia BRM przekazana do pani Burmistrz drogą poczty

elektronicznej pozostała bez odpowiedzi w związku z tym proszę o udzielenie następujących informacji:

1. Jaki zakres usług oraz wsparcia BRM oferuje radnym?
2. Dlaczego BRM oraz prawnicy urzędu nie mogą przygotowywać projektów uchwał na prośbę

radnych?
3. Dlaczego pracownicy UM nie mogą pomagać radnym w przygotowaniu materiałów na si sje, w

tym wniosków formalnych o zmiany projektów uchwał

Radni w większości nie mają doświadczenia prawniczego, pracują zawodowo, angażują się w życie

społeczne i kontakty z mieszkańcami Łomianek, w związku z tymniektórzy radni mają trudności w

wygospodarowaniu wielu dodatkowych godzin niezbędnych na poszukiwanie wzorów, zapoznaniesię i

analizę przepisów prawa oraz na profesjonalnei rzetelne opracowanie projektów uchwał, stanowisk i

wniosków formalnych. Według mojej opinii Biuro Rady Miejskiej jest miejscem, które z założenia

powinno wspierać pracę radnych i powinno wyręczać radnychw niektórych czynnościach związanych

z przygotowywaniem materiałów nasesje i komisje rady.



Zebraniei przedstawienie powyższych informacji pozwoli ocenić zakres pomocy jakiej BRM powinno
udzielać radnym, a co za tym idzie pozwoli określić zasadność i rzetelność wydatkowania środków

przeznaczonych na funkcjonowanie BRM i UM w zakresie wsparcia prac radnych, w tym Rozdziału

75022 - Rady gmin (miast i miast na prawach powiatu) oraz części Rozdziału 75023 - Urzędy gmin(miast
i miast na prawach powiatu).

Ponadto te informacje pozwolą podjąć kroki w celu do poprawy organizacji pracy BRM zmierzające do

usprawnienia pracy radnych.

W związku z powyższym niniejsza interpelacja zgodnie z art. 24 ust. 4 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku

o samorządzie gminnym dotyczysprawo istotnym znaczeniu dla gminyi zasługuje na rozpatrzenie.
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